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Az  együttérzés  ebben  a  világban  a  szeretet  és  a  jóság  által  fejeződik  ki,  és  ezek  olyan 
tulajdonságok, amelyeket azoknak, akik a Dáfát gyakorolják, mindig belülről kell sugározniuk. Van 
valami,  amiről  nemrégiben  elgondolkodtam.  Arra  kértelek  benneteket,  hogy  segítsetek  életeket 
megmenteni, de annak a lelkiállapotnak, amivel akkor rendelkeztek, amikor olyan dolgokat tesztek, 
hogy elérjétek ezt, például amikor egyedül hívjátok fel a figyelmet az emberek körében, vagy amikor 
a Shen Yun-nel együtt léptek fel, nem szabadna csak ezekre a pillanatokra korlátozódnia. Még inkább 
meg  kellene  őriznetek  az  emberek  lelkének  felemelésére  irányuló  lelkiállapotot  és  tartanotok 
magatokat ehhez a céltudatossághoz, amikor a munkahelyeteken végzitek a dolgokat, bárhol is legyen 
az. Ez különösen igaz azokra közületek, akik különböző médiaplatformokon tevékenyek. Voltak olyan 
esetek, amikor mások még azt az együttérzést sem érezték meg bennetek, amivel egy spirituális életet 
élő embernek kellene rendelkeznie. Vagy a helyzetekhez vagy eseményekhez fűzött kommentárjaitok 
a  személyes  hajlamaitokon  alapulnak,  aminek  nem szabadna  így  lennie.  Azért  vagytok  itt,  hogy 
segítsetek életeket megmenteni spirituális szinten, és a dolgokat a Zhen, Shan, Ren fényében kell 
felmérnetek – őszinték, jóságosak és türelmesek lévén. Amit írtok és mondotok, annak legalább abban 
kellene segítenie, hogy az embereket olyan irányba tereljétek, amely végül fel fogja emelni a lelküket.

Meglehetősen komoly probléma, hogy néhányan közületek gyakran személyes támadásokat 
intéznek  a  kormány  fontos  személyiségei  ellen.  De  mi  azért  vagyunk  itt,  hogy  segítsünk  az 
embereknek  spirituálisan  felemelkedni  és  megszabadítani  őket  a  veszélytől,  nem  azért,  hogy 
ellenségeket  szerezzünk.  Az igazat  megvallva,  nem kellene  személyes  támadásokat  indítani  senki 
ellen,  függetlenül  attól,  hogy  az  illető  mennyire  rossz  ember  (kivéve  a  Kínai  Kommunista  Párt 
baljóslatú,  azóta  elhunyt  zsarnokát,  Jiangot)  –  és  különösen  nem az  Egyesült  Államok  két  nagy 
politikai pártjának fontos alakjai ellen. Mindenki az Útért van itt, és bizonyos szinten mindannyian 
szabadulásra várnak ebből a világból. A személyes támadások még erős neheztelést is szülnek. És ha 
egyszer kialakul egy ilyen intenzív érzés, azt nehéz visszafordítani. Akkor hogyan fogtok eljutni az 
emberekhez ebben az esetben? És mi több, ennek megtétele valószínűleg megtorlást fog kiváltani. 
Nem  voltak  már  bőven  ilyen  irányú  tanulságok?  A  legtöbben  kívülállók  vagyunk  itt,  és  nem 
gyökerezünk mélyen ebben a társadalomban. Ráadásul azért jöttünk ide, hogy elmeneküljünk a KKP 
általi üldözés elől. Ezért hálásnak kell lennünk, hogy az Egyesült Államok kitárta felénk a karjait.  

Amikor  írtok  vagy  beszéltek,  azzal  a  szándékkal  kellene  megtennetek,  hogy  segítsetek 
másoknak  spirituálisan  felemelkedni,  és  tegyétek  ezt  az  embertársaitok  iránti  szeretettel.  Minden 
Dáfa-gyakorlónak – és nem csak azoknak, akik a médiában dolgoznak – meg kell kérdeznie magától,  
hogy azt teszi-e, amit valakinek, aki spirituális gyakorlatot végez a Dáfában, meg kell tennie. Nem 
segíthetek, de aggódom, ha visszatekintek arra, hogy hogyan csináltátok. Sokan már jó ideje lazává 
váltak a spirituális gyakorlásukban, és úgy járnak el a dolgokkal, mint bárki más a világon. Ami aligha 
egy  olyan  valakinek  a  spirituális  állapota,  aki  a  Dáfát  gyakorolja,  igaz?  Valóban  komolyan  kell 
vennetek ezt a problémát. Sokaknak közületek, akik a különböző médiaplatformokon tevékenyek, el 
kell  kezdeniük  összekapcsolni  a  munkájukat  a  figyelemfelkeltéssel,  és  segíteniük  kell,  hogy 
megszabadítsák  az  embereket  a  lelküket  fenyegető  veszélytől.  Ha  az  egyetlen  célotok  az,  hogy 
növeljétek a kattintási arányt, az aligha egy Dáfá-gyakorló spirituális állapota. Nagy mennyiségű időt 
pazaroltok el abból a korlátozott időből, ami arra való, hogy embereket mentsetek meg ezekben az 
utolsó napokban! Egy nap ezt még megbánjátok! Egy Dáfá-gyakorló felelőssége, hogy kijuttassa az 
embereket a veszélyből, de ha így folytatjátok, az együttérzésetek teljesen el fog sorvadni! Hogyan 
hasonlít  ez bármiben egy olyan valakire,  aki  spirituális  életet  él? Gondolkodjatok el  a megtörtént 
dolgokon: hogyan ne lennének összefüggésben? Vannak magasabb rendű lények, akik védik a Dáfá-
gyakorlókat.  Amikor  a  dolgok  rosszul  mennek,  az  nem  egy  isteni  figyelmeztetés?  Miért  nem 
szabadultatok meg tőlük? És ha valami szörnyen rosszul megy, akkor nem isteni büntetésről van szó? 
Ha már nincs bennetek együttérzés, ha szem elől tévesztettétek a felelősségeteket és a küldetéseteket, 
és még a spirituális céljaitokról is megfeledkeztetek, akkor kötelezően ugyanolyanok lesztek, mint 
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bárki  más ebben a  világban.  És  ha  a  Dáfá-gyakorlók és  mások közötti  határok elmosódnak,  egy 
csoportként  mivé  fogtok  válni?  Ez  nem  ijesztő?  És  mégis  mi  vagyunk  azok  a  lények,  akik  a 
legnagyobb felelősséget viseljük a világegyetemben!

Mindig is azt tanítottam, hogy egy Dáfá-gyakorló szerepében nem szabad belekeverednetek a 
politikába, és nem szabad belekeverednetek a politikai pártok közötti rivalizálásba. A Demokrata Párt 
és a Republikánus Párt egyaránt csak világi entitások. Minden egyén olyan valaki, akit az isteni meg  
akar menteni ebből a világból. Nem szabad arra gondolnotok, hogy csak olyan egyéneknek próbáltok 
segíteni, akik az egyik politikai párthoz tartoznak, a másikhoz tartozóknak pedig nem. Ők mind az én 
embereim! Én és isteni lények sokasága is meg akarja menteni őket! Az persze más történet, ha egy 
bizonyos  szinten  egy  személy  nem  akarja,  hogy  megmentsék.  De  Dáfá-gyakorlókként  nem 
válogathattok. Minden egyes ember természeténél fogva isteni, és mindenki azért jött erre a földre, 
hogy megismerje a Dáfát, és szabadulást nyerjen.

Továbbá,  amikor  kommentáljátok  a  dolgokat  [a  médiaplatformjaitokon],  akkor  a 
beszélgetéseteket az adott ügyre kell összpontosítanotok, nem pedig az érintett személyekre. Lehet, 
hogy némelyik egyén valamit rosszul kezelt valamilyen szempontból, de más tekintetben nagyszerűen 
kezeli a dolgokat. Egyes emberek gondolkodása és meggyőződései meglehetősen eltérőek, de ez nem 
jelenti  azt,  hogy rossz emberek. Az, hogy bárkire és mindenkire együttérzéssel tudjatok tekinteni, 
hogy minden ember iránt szeretetet érezzetek, valóban nem olyasmi, amit egy átlagember el tud érni. 
Még nehezebb együttérzéssel viseltetni minden élőlény iránt mindenben, amit tesztek. De ez olyasmi,  
amire  a  Dáfá  gyakorlóinak képesnek kell  lenniük!  A spirituális  fejlődés  egy folyamat,  és  így  az 
általam leírtak nem biztos, hogy jelenleg megvalósíthatók azok számára, akik újabbak a gyakorlásban; 
de  idővel,  ahogy tovább fejlődtök a  spirituális  gyakorlásotokban,  ezt  meg kell  tudnotok tenni.  A 
gyakorlás  veteránjainak  ezt  most  kell  megtenniük.  Ezt  a  történelmi  küldetésetek  diktálja,  és  ez 
olyasmi,  amit  minden  Dáfá-gyakorlónak,  aki  spirituális  nagyságra  törekszik,  el  kell  érnie  a 
gyakorlásában! 

Tanárotok,
Li Hongzhi 

2024. június 6.

Angol forrás Wake Up (falundafa.org)

Fordítók megjegyzése: Lehetséges, hogy idővel változtatásokat hajtunk végre a fordításon a minél  
jobb szöveghűség és érthetőség érdekében.
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